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Yttrande angående Revidering av riktlinjer för 
miljöanpassat byggande 
 

Vi ser i likhet med Demokraterna och Moderaterna ett behov av att dels se ett färdigt 
förslag på skriften Klimatneutralt byggande och Återbrukat Byggmaterial, dels få en 
bättre bild av hur snabbt kraven kan skärpas och hur de kan synkroniseras med 
branschinitiativ, men vi ser inte att det påverkar revideringen av riktlinjerna för 
miljöanpassat byggande.  

Visserligen refererar de reviderade riktlinjerna till skriften, men det är inte skriften i sin 
helhet som checklistan refererat till, utan de krav som specificerats i den aktuella 
markanvisningen med skriften som ledning. Skriften kan ses som riktlinjer för att ställa 
krav i markanvisningar, snarare än att vara en riktlinje som gäller för markanvisningar. 

Det är dessutom troligt att skriften kommer behöva uppdateras löpande för att arbeta in 
erfarenheter och kunskaper från branschen och från exploateringsförvaltningens eget 
arbete.  

Speciellt vad gäller återbrukskraven går Göteborg före branschen. Det är bra för att driva 
på utvecklingen av en återbruksmarknad, men det betyder också att kraven i en specifik 
markanvisning måste göras med hänsyn till vad som är möjligt och ekonomiskt rimligt. 

Nämnden har en viktig roll att bidra med en politisk helhetssyn och göra olika 
avvägningar. I det här fallet tror vi det är lämpligt att hitta rätt ambitionsnivåer genom att 
prova i verkligheten. Det är därför viktigt att nämnden får chans att bedöma och diskutera 
klimat- och återbrukskraven i de första markanvisningarna som görs med stöd av skriften. 
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